
Protokół  

z posiedzenia Komisji ds. Planowania Przestrzennego, 
Budownictwa i Gospodarki Gruntami  
z dnia 25 maja 2023 r. 

  



Protokół z posiedzenia Komisji ds. Planowania Przestrzennego, Budownictwa  
i Gospodarki Gruntami przeprowadzonego dnia 25 maja 2023 roku pod 
przewodnictwem p. Edwarda Zalewskiego – Przewodniczącego Komisji. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

W posiedzeniu Komisji w dniu 25 maja 2023 r. udział wzięło 7 członków Komisji. 
Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania środków porozumiewania się na 
odległość. (Lista obecności dołączona do protokołu). 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka  
2. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia oraz ustalenie porządku obrad. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIX sesję Rady Miasta. 
3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2022 r. 
4. Sprawy różne. 

AD 1 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski dokonał otwarcia posiedzenia Komisji. 
Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawił proponowany porządek 
obrad. Komisja przyjęła porządek obrad bez uwag. 

AD 2  

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIX sesję Rady Miasta. 

Podjęcie uchwał: 

a) W sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 
b) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2023-2038. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała o zmianach w budżecie, 
które głównie dotyczą dochodów, wydatków, przychodów oraz wydatków 
majątkowych. Przedstawiła również zadania inwestycyjne oraz ich koszty, a także 
szczegółowo omówiła dotacje, z których skorzysta miasto. 

Radny p. Mieczysław Równy zapytał czy byłaby możliwość zagospodarowania 
środków pozostałych z budowy ul. Olszynowej na rewitalizację ul. Północnej. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że środki zostały 
zaangażowane w inne zadania inwestycyjne w mieście. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zapytała kiedy zostanie przykryta pozostała 
część rowu ciągnącego się od ul. Prusa. Radna pozytywnie odniosła się do faktu 
zwiększenia środków na odświeżenie ul. Różańskiej. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że przykrywanie 
rowu w mieście realizowane jest etapami. Zaznaczył, że jest to inwestycja, której 
miasto nie dałoby rady zrealizować za jednym razem. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska wspomniała o potrzebie naprawy odcinka drogi 
ul. 3 Maja na wysokości ul. Ogrodowej. 



Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że ulica 3 Maja 
zostanie wyremontowana po zmniejszeniu się ruchu pojazdów ciężarowych. 
Zaznaczył, że do zmniejszenia ruchu przyczyni się otwarcie węzła Via Baltica. 

Radny p. Krzysztof Laska wspomniał również o problemie zapychających się 
krat odpływowych, z których wydobywa się nieprzyjemny zapach. W celu uniknięcia 
zastoju wody, Radny zasugerował aby częściej kontrolować stan krat. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zaznaczył fakt, że najwięcej 
awarii zdarza się w trakcie weekendów, podczas których pracownicy ze względu  
na dni niepracujące nie są w stanie usunąć problemu. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska również przyznała rację, że zapychająca krata 
jest przyczyną paskudnego zapachu w mieście. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski w związku z powyższym poddał 
pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” oraz 1 głosem 
„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2023-2038. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” oraz 1 głosem 
„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 
Mazowiecka za 2022 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta  
za 2022 r. 

b) w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów 
Mazowiecka. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że Regionalna Izba 
Obrachunkowa wydała pozytywną opinię dot. sprawozdania finansowego miasta  
za 2022 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 r. Skarbnik 
Miasta omówiła szczegółowe dane ze sprawozdań. 

Radny p. Mieczysław Równy negatywnie ocenił fakt, że przekazanie 6 mln zł 
dla ZGK zostało potraktowane jako inwestycja majątkową. 

Radny p. Henryk Wilczewski poruszył temat wysokich opłat za zużycie ciepła. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zaleski w związku z powyższym poddał pod 
głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 
Mazowiecka za 2022 r. oraz sprawozdania z wykonania  

budżetu miasta za 2022 r. 



Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 3 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

b) w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów 
Mazowiecka. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” oraz 1 głosem 
„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej  
na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował o wniosku 
mieszkańców, którzy proszą o nadanie nazwy ulicy Storczykowa. Zastępca 
zaznaczył, że miasto proponowało wnioskodawcom nazwy tematycznie powiązane  
z pobliskimi ulicami. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski w związku z powyższym poddał 
pod głosowanie celem zaopiniowania projektu uchwały. 

Komisja w głosowaniu 7 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

AD 4 

Sprawy różne. 

Radny p. Mieczysław Równy poruszył temat słabego stanu nawierzchni  
na ul. Północnej. 

Radny p. Krzysztof Laska zasugerował, aby wnioskować do podmiotów 
gospodarczych, których klienci przejeżdżają przez ul. Północną o dofinansowanie na 
remont drogi. 

Radny p. Henryk Wilczewski wspomniał o złym stanie chodnika wzdłuż  
ul. Warchalskiego. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że usterki  
na chodniku zostały zgłoszone i mają zostać naprawione. 

Przewodniczący Komisji p. Edward Zalewski przedstawił pismo od Starostwa 
Powiatowego dot. nadania nazwy ścieżkom rowerowym w mieście im ś. p. Jana 
Sikory oraz ś. p. ks. Stanisława Gadomskiego 

Radny p. Krzysztof Laska zwrócił uwagę, że proponowane nazwy ścieżek mogą 
wprowadzać błąd w nawigacjach. Stwierdził, że miasto nie potrzebuje nazewnictwa 
ścieżek rowerowych. 

Radny p. Henryk Wilczewski zgodził się z wypowiedzią Radnego Krzysztofa 
Laski. 

Radny p. Mirosław Pędzich poddał pod zastanowienie naprawy załamań asfaltu 
na ul. Legionowej. 



Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

Przewodniczący Komisji  
Edward Zalewski 

Sporządziła: 

Katarzyna Kowalczyk – pracownik I stopnia wyk. zad.  
w ramach prac interwencyjnych  


